



Christian Alliance Cheng Wing Gee College Parent-teacher Association  
Annual General Meeting cum S.1 Class Teachers' Meeting with Parents  
宣道會鄭榮之中學家長教師會會員大會 暨 中一班主任與家長會面安排

Dear Parents,  
各位家長:

You are cordially invited to the Annual General Meeting of the Parent-Teacher Association, scheduled for 19 October 2024 (Sat) at 2:00 pm in the Second Hall. The ceremony will be officiated by our honored guests, Mr Ku Wai Ping, District Council Member, and Rev. Ng Chi Kai, Lead Pastor of Tai Wai Church. We are also delighted to welcome renowned artist Ms Lau Mei Kuen as our guest speaker. Please complete the online registration form by 7 October 2024 (Mon). For inquiries, please contact Mr Li Chun Ho at 2604 9762. We look forward to your enthusiastic participation. Thank you.

Time 時間	Event	項目
1:50 – 2:00 pm	Guests Admission	來賓就座
2:00 – 2:20 pm	Annual General Meeting	周年會員大會
2:20 – 3:05 pm	Parenting Workshop: Positive Family Relationships (Guest Speaker: Ms Lau Mei Kuen)	家長學堂： 正向家庭關係 (講座嘉賓：劉美娟女士)
3:05 – 3:20 pm	Inauguration of the Parent-Teacher Association Committee	家長教師會委員就職禮
3:20 – 3:40 pm	Briefing of Healthy School Programme	健康校園簡介會
3:40 – 4:00 pm	S.1 Class Teachers' Meeting with Parents	中一班主任與家長會面
4:00 pm	Event Concludes	活動完結
Enrollment 報名方法	Please scan the QR code on the right to complete the online application form. 請掃描右邊二維碼以填寫網上報名表格。	

本校家長教師會謹定於本年 10 月 19 日 (六) 下午 2:00 在學校第二禮堂舉行周年會員大會，恭請古偉冰議員及大圍堂堂主任吳志佳牧師擔任主禮嘉賓，並由知名藝人劉美娟女士擔任家長學堂講座嘉賓。典禮程序詳見上表。請家長於 10 月 7 日 (一) 或之前填妥網上報名表格。若有任何查詢，可於辦公時間內致電 2604 9762 聯絡李浚豪老師。敬希踴躍出席。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學




Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長

2 October 2024

2024 年 10 月 2 日